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29 zawodników w pierwszej kadrze, w tym tacy gracze jak Barusso,

Antunes i Okaka oraz 80 mln euro wydanych w tym roku na płace nie może

przynieść nic dobrego. O finansach klubu oraz jak pod tym kątem powinien

wyglądać projekt Romy mówił na łamach Milano Finanza, Dyrektor

Finansowy Giallorossich, Caludio Fenucci.

 

- Akcjonariusze Romy przygotowali już dwa podwyższenia kapitału mające na celu

finansowanie projektu, jednak jasnym jest, że w ciągu najbliższych dwóch-trzech lat,

oprócz przychodów które mogą pochodzić z europejskich pucharów, musimy

znaleźć środki zmniejszając bilans płac, skracając 29 osobową kadrę graczy i

waloryzując maksymalnie szkółkę piłkarską. Nie można iść do przodu z tak dużą

kadrą piłkarzy. Jakieś sprzedaże są możliwe, jednak nie De Rossi, który jest częścią

projektu. Chcemy go zatrzymać i wierzymy, że zostanie. Myślę, że ważny jest

projekt młodzieżowy, nie tylko dlatego, że nasz jest jednym z najlepszych, ale

dlatego, że potrzebny jest nowy model, o wiele bardziej zrównoważony. Kadra 14-15

graczy, uzupełniona przez wystarczającą liczbę młodych piłkarzy gotowych na grę w

pierwszym zespole. Jednakże dla takiego modelu nie wystarczy korzystanie z

zespołu Primavery, potrzeba drugiej drużyny, która grałaby w Lega Pro.
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